
Protokół Nr 19/20
z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku,

które odbyło się w dniu 20 października 2020 roku
Posiedzenie odbyło się w sali nr 211 Urzędu Miejskiego w Słupsku, w godz. od 9 00 do1225,
z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość.

1. Sprawy regulaminowe

Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam otworzył posiedzenie Komisji, powitał 
wszystkich uczestniczących w obradach i stwierdził, że jest quorum umożliwiające 
Komisji podejmowanie prawomocnych postanowień.
W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji:
1. Bożena Hołowienko 
2. Ryszard Kruk
3. Wojciech Lewenstam
4. Anna Mrowińska - udział zdalny
5. Anna Rożek – udział zdalny
6. Piotr Skowroński - udział zdalny
7. Paweł Szewczyk - udział zdalny
(Lista obecności na posiedzeniu stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu.)

Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam przedstawił porządek obrad 
zaproponowany w zawiadomieniu i zapytał, czy są wnioski o jego zmianę.
(Potwierdzenie zawiadomienia o posiedzeniu wraz z proponowanym porządkiem obrad 
stanowi zał. Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu.)
Po chwili stwierdził, że nikt się nie zgłasza i poddał porządek obrad pod głosowanie.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
jednogłośnie przyjęła do realizacji nw. porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe.
2. Informacja nt. programu polityki zdrowotnej pn: „Słupski program na rzecz 

przeciwdziałania skutkom niepłodności poprzez dofinansowanie leczenia metodą 
zapłodnienia pozaustrojowego” na lata 2018-2022.

3. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
4. Sprawy bieżące.
Wyniki głosowania:
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7):  Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna 
Rożek, Piotr Skowroński, Paweł Szewczyk.

Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu
nr 18/20 z 22 września 2020 r.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
jednogłośnie przyjęła protokół Nr 18/20 posiedzenia z 22 września 2020 r.
Wyniki głosowania:
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, 
Piotr Skowroński, Paweł Szewczyk.
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam przypomniał o konieczności zakładania 
masek, przyłbic, utrzymywania dystansu społecznego, dezynfekowaniu rąk.
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Ad pkt 2. Informacja nt. programu polityki zdrowotnej pn: „Słupski program 
na rzecz przeciwdziałania skutkom niepłodności poprzez dofinansowanie 
leczenia metodą zapłodnienia pozaustrojowego” na lata 2018-2022.

(Ww. informacja, przekazana pismem z dnia 9 października 2020 r., data wpływu 
do Biura Rady Miejskiej 13 października 2020 r., stanowi zał. Nr 4 do niniejszego 
protokołu.)
Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Beata Pawlicka przedstawiła 
informację.
Głos w dyskusji nt. efektów realizacji programu zabrał Przewodniczący Komisji 
Wojciech Lewenstam.
Radna Anna Mrowińska zwróciła się Dyrektor Wydziału ZiSS, aby w kolejnym 
sprawozdaniu uwzględnione zostały dodatkowo informacje: ile zostało poczętych 
zarodków w tej całej procedurze. Ile dokonano łącznie transferów zarodków 
z podziałem na lata. Ile par – z podziałem na małżeństwa i pary partnerskie – 
przystąpiło do tego programu.
Ponadto odniosła się do:
– informacji wg stanu na 30 czerwca, którą dysponuje, na temat 35 transferów 

spośród 102 powstałych zarodków ludzkich, oraz przechowywania zarodków, które 
nie zostały wykorzystane podczas procedur in vitro, w banku komórek rozrodczych,

– sformułowania użytego w nazwie słupskiego programu: „leczenia” metodą 
zapłodnienia pozaustrojowego, podczas gdy zapłodnienie pozaustrojowe nie jest 
metodą leczenia,

– kryterium medycznego, wymienionego w punkcie 1., o  przejściu przez parę w 
przeszłości leczenia niepłodności i wyczerpaniu innych metod leczenia 
prowadzonych przez okres „nie krótszy niż 12 miesięcy” - zwróciła uwagę, że jest 
metoda leczenia niepłodności – naprotechnologia, która trwa 24 miesiące. Radna 
zwróciła się do Przewodniczącego Komisji o przedyskutowanie tego punktu i 
wprowadzenie niezbędnej zmiany – aby nie było tam mowy o 12 miesiącach, bo to 
jest okres zdecydowanie zbyt krótki i naprotechnologia nie mieści się w tym 
przedziale czasowym.

Odpowiedzi udzielała Dyrektor Wydziału ZiSS Beata Pawlicka, podkreślając ogromne 
zainteresowanie tą formą pomocy i jej znaczenie dla rodzin.
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam, Dyrektor WZiSS Beata Pawlicka, 
Zastępca Prezydenta Marta Makuch zabrali głos w zakresie: nazywania zapłodnienia 
pozaustrojowego metodą leczenia; możliwości wprowadzenia zmian do realizowanego 
już programu; terminu złożenia kolejnego sprawozdania z realizacji programu; 
wysokich kosztów badań podstawowych, na które nie każdą rodzinę stać, w kontekście 
problemu objętego w ewentualnym programie na kolejny okres.
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam opowiedział się za niezmienianiem w tej 
chwili realizowanego Programu, ale dyskutowaniem o nim. Po złożeniu kolejnych 
sprawozdań Komisja powróci do tematu - na przełomie I i II kwartału przyszłego roku. 
Dodał, że jeśli nie będzie innych zgłoszeń w dyskusji, to uzna, że Komisja przyjęła informację 
na temat realizacji programu polityki zdrowotnej i nie będzie tego głosował.
Po chwili stwierdził, że nikt się nie zgłasza i przeszedł do realizacji Kolejnego punktu porządku 
obrad.

Ad pkt 3. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych

– opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały  w  sprawie  w  sprawie  ogłoszenia  tekstu
jednolitego uchwały nr XV/158/15 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 30 września 2015
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r.  w sprawie  zasad  stosowanych  przy  nadawaniu  nazw  ulicom,  placom,  drogom
wewnętrznym i innym obiektom miejskim w Słupsku (druk nr 24/3)

Zastępca Prezydenta Miasta Marta Makuch przedstawia projekt uchwały i uzasadnienie.
Zgłoszeń w dyskusji nie było.

Komisja  Spraw  Społecznych  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania
jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7): Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna 
Rożek, Piotr Skowroński, Paweł Szewczyk

– opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały  w  sprawie  w  sprawie  stawek  podatku
od nieruchomości  (druk nr 24/2)

Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały i uzasadnienie.
Zgłoszeń w dyskusji nie było.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4): Bożena Hołowienko, Wojciech Lewenstam, Piotr Skowroński, Paweł Szewczyk
PRZECIW (2): Anna Mrowińska, Anna Rożek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Ryszard Kruk

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska
na 2020 rok (druk nr 24/6)

Skarbnik  Miasta  Anna  Gajda-Szewczuk przedstawiła  projekt  uchwały  i  uzasadnienie.
Poinformowała  ponadto  o  przygotowywanej  autopoprawce,  dotyczącej  wykreślenia
z projektu uchwały zmiany w zakresie przesunięcia kwoty 67 tys. zł z budżetu Wydziału
Kultury do budżetu Wydziału Księgowości, która miała być przeznaczona na organizację
Jarmarku Bożonarodzeniowego.
Zgłoszeń w dyskusji nie było.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji w wyniku
głosowania  większością  głosów  zaopiniowała  pozytywnie  ww.  projekt  uchwały
z zapowiedzianą  autopoprawką,  dotyczącą  wykreślenia  z  projektu  uchwały  zmiany
w zakresie  przesunięcia  kwoty  67 tys.  zł  z  budżetu  Wydziału  Kultury  do  budżetu
Wydziału  Księgowości,  która  miała  być  przeznaczona  na  organizację  Jarmarku
Bożonarodzeniowego.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5): Bożena Hołowienko, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Piotr Skowroński, Paweł 
Szewczyk
PRZECIW (1): Anna Mrowińska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Ryszard Kruk
– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska

na 2020 rok (druk nr 24/8)
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Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały i uzasadnienie.
Zgłoszeń w dyskusji nie było.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania 
większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5): Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Anna Rożek, Piotr Skowroński, Paweł 
Szewczyk
PRZECIW (1): Anna Mrowińska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Wojciech Lewenstam

Ad pkt 4. Sprawy bieżące.

− opinia dot. możliwości utworzenia na terenie miasta Słupska Środowiskowego Domu 
Samopomocy typu A, B, C i powierzenia Fundacji jego prowadzenia.

(Pismo Prezesa Zarządu Fundacji Gryf Słupskiej Edukacji w ww. sprawie oraz 
korespondencja w sprawie znajdują się w teczce: BRM.0004.68.2020)
Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Beata Pawlicka przedstawiła 
propozycję Fundacji; informację o placówkach już funkcjonujących na terenie miasta, 
pod kątem zabezpieczenia potrzeb osób z niepełnosprawnościami; informację 
o spotkaniu z przedstawicielami Fundacji i Miejskim Ośrodkiem Pomocy Rodzinie 
i o propozycji utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy z miejscami 
całodobowego pobytu lub klubu Samopomocy dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 
którą Fundacja nie jest zainteresowana.
Podkreśliła, że aby zgodnie z prośbą Fundacji, przedstawić Radzie Miejskiej uchwałę, 
choćby intencyjną, w sprawie utworzenia nowej jednostki, konieczne jest 
przedstawienie rzeczowego kosztorysu, a na tę chwilę nie uzyskała od Fundacji takiej 
koncepcji, więc nie może przedstawić jednoznacznego stanowiska Prezydenta Miasta.
W dyskusji nt. sprecyzowanych w dokumentach strategicznych potrzeb Miasta nie 
przewidujących potrzeby otwarcia tego typu placówki i - niezależnie od tego 
otwartości na propozycję Fundacji, ale braku możliwości odniesienia się do niej 
z powodu nieprzedłożenia przez Fundację szczegółowej koncepcji utworzenia 
i funkcjonowania nowego ŚDS; zadań stojących po stronie samorządu, związanych 
z utworzeniem i prowadzeniem ŚDS, w tym stworzenia koncepcji podpartej analizą 
potrzeb, zawarcia porozumień, zlecenia prowadzenia domu, przekazywaniu środków 
finansowych z budżetu państwa, potrzeby utworzenia choć kilku miejsc na całodobowy 
pobyt udział wzięli: Dyrektor WZiSS Beata Pawlicka, Przewodniczący Komisji Wojciech 
Lewenstam, Zastępca Prezydenta Miasta Marta Makuch.
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam zaproponował zostawić sprawę na kolejne
spotkanie, aby mieć szansę zapoznania się z koncepcją, o ile powstanie.
Następnie zapytał, czy ktoś chciałby zabrać w tej sprawie głos.
Prezes Zarządu Fundacji Gryf Słupskiej Edukacji Kazimierz Duda poinformował 
o możliwości przygotowania koncepcji w ciągu 2 tygodni; współpracy ze 
Stowarzyszeniem na Rzecz Rozwoju Psychiatrii i Opieki Środowiskowej; potrzebie 
utworzenia takiego ośrodka, która powstała na zasadzie zapytania samych osób 
zainteresowanych; stworzeniu uczestnikom możliwości korzystania z zajęć na zasadzie 
prowadzenia firmy o charakterze społecznym. Poinformował także - jeśli chodzi 
o utworzenie Domu – że wszystkie inwestycje, koszty leżą po stronie Fundacji, a także 
o trwającej adaptacji budynku posiadanego przez Fundację do świadczenia usług przez 
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ŚDS.
Dodał, że jedyna rzecz, o którą Fundacja się zwraca, to o uchwałę dotyczącą 
możliwości utworzenia takiego Domu; Fundacja oczekuje współpracy z Urzędem Miasta 
w zakresie utworzenia nowego Środowiskowego Domu Samopomocy.
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam stwierdził, że innych zgłoszeń nie ma 
i poddał pod głosowanie swój wniosek.

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku, po zapoznaniu się:
1) z ww. pismem,
2) stanowiskiem Prezydenta Miasta Słupska z dnia 14 października 2020 r. w sprawie

propozycji złożonej przez Fundację, w tym informacją o już funkcjonujących 
w mieście placówkach zaspokajających potrzeby osób, do których kierowana jest
oferta Środowiskowych Domów Samopomocy oraz propozycji Wydziału Zdrowia 
i Spraw Społecznych dot. utworzenia ŚDS z miejscami całodobowego pobytu lub 
Klubu Samopomocy dla osób z zaburzeniami psychicznymi,

3) pismem Wojewody Pomorskiego z dnia 13 października 2020 r. w sprawie braku 
możliwości sfinansowania w 2020 r. dodatkowych 10 miejsc w ŚDS przy ul. Obroń-
ców Wybrzeża 4 (zamiar dotyczył zwiększenia liczby miejsc z 30 do 40, aby 
umożliwić uczestnikom Warsztatów Terapii Zajęciowej przejście do Środowisko-
wego Domu Samopomocy),

4) stanowiskiem Prezesa Zarządu Fundacji z dnia 16 października 2020 r. dot. braku 
możliwości sprostania zadaniu utworzenia Domu Pomocy Wytchnieniowej,

5) ustną informacją złożoną przez Prezesa Zarządu Fundacji podczas ww. posiedze-
nia, o możliwości przygotowania koncepcji ŚDS wciągu 2 tygodni; współpracy 
ze Stowarzyszeniem na Rzecz Rozwoju Psychiatrii i Opieki Środowiskowej; stwo-
rzeniu uczestnikom możliwości korzystania z zajęć na zasadzie prowadzenia fir-
my o charakterze społecznym; trwającej adaptacji budynku posiadanego przez 
Fundację do świadczenia usług przez ŚDS,

w drodze dyskusji w wyniku głosowania postanowiła nie wyrażać opinii o propozycji 
Fundacji do czasu przedłożenia przez Fundację szczegółowej koncepcji funkcjonowania
nowego Środowiskowego Domu Samopomocy, która mogłaby stanowić podstawę 
do ewentualnego podjęcia przez Radę Miejską w Słupsku uchwały o potrzebie utworze-
nia kolejnego Środowiskowego Domu Samopomocy na terenie Miasta Słupska.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6): Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna
Rożek, Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Paweł Szewczyk

− pismo Polskiego Stowarzyszenia na rzecz Osób z Niepełnosprawnością Intelektualną 
Koło w Słupsku z 25 września 2020 r. – kontynuacja korespondencji z Prezydent 
Miasta w sprawie obiektu na prowadzenie dwóch ośrodków wsparcia dla osób 
niepełnosprawnych

(Ww. pismo, znak: PSONI 171/09/2020/S oraz odpowiedź Prezydent Miasta zawarta w 
piśmie z dnia 14 października 2020 r., znak: ZiSS-VII.8411.2.13.2020 stanowią zal. Nr 5 
i 6 do niniejszego protokołu. Dokumenty w sprawie znajdują się w teczce 
BRM.0004.16.2020)
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos 
w sprawie?
Głos w dyskusji nt. bardzo dużego zapotrzebowania na usługi Środowiskowych Domów 



6

Samopomocy oraz na budynek zwiększający możliwości ich funkcjonowania; kwestii 
dotarcia do osób, które mogłyby z pomocy takich placówek skorzystać; znaczenia 
opieki wytchnieniowej; odmownych odpowiedzi Prezydent Miasta w kwestii wskazania 
odpowiedniego budynku, który mógłby być przeznaczony na wspólne funkcjonowanie 
obu ośrodków; znaczenia zdecydowanego działania radnych, mobilizującego władze 
Słupska do poważnego podejścia do tematu i wskazania miejsca, budynku, który 
mógłby być przeznaczony na prowadzenie tych dwóch ośrodków i nie wymagałby 
wielomilionowych nakładów zabrała radna Anna Mrowińska.
Radna Anna Mrowińska zwróciła się do radnych, aby robili wszystko, aby realnie pomóc.
Do wypowiedzi radnej odniósł się Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam 
w kwestiach: braku możliwości prowadzenia opieki wytchnieniowej przez Fundację 
Gryf Słupskiej Edukacji, pobytu całodobowego, na czym Miastu najbardziej zależy; być 
może niedostatecznego docierania do potrzebujących.
Radny Ryszard Kruk zaapelował do Prezydent Miasta, do radnych o podjęcie próby – 
ponad podziałami – zrobienia czegoś, co zamknie ten trudny temat budynku dla 
Warsztatów Terapii Zajęciowej i II Środowiskowego Domu Samopomocy.
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam stwierdził, że Komisja zapoznała się 
ww. pismami, ale sprawa się nie kończy. Zwrócił uwagę, że w odpowiedzi Prezydent 
Miasta jest podpowiedź o wystąpienie do Marszałka Województwa w sprawie możliwości
korzystania z obiektu przy ulicy Kopernika.
Poddał pod dyskusję stworzenie grupy roboczej, która szukałaby rozwiązań.
Odpowiedzi w zakresie braku wolnego budynku w zasobie Miasta, który mógłby być 
przeznaczony na potrzeby PSONI; wykazu dostępnych nieruchomości; ewentualnego 
szukania źródeł finansowania na zbudowanie czegoś od podstaw
udzieliła Zastępca Prezydenta Miasta Marta Makuch.
Zastępca Prezydenta Miasta Marta Makuch poparła zamysł Przewodniczącego Komisji 
dotyczący powstania zespołu składającego się z radnych, przedstawicieli 
Stowarzyszenia i Ratusza, w celu szukania, rozważania konkretnych rozwiązań, 
oczekując szczególnego zaangażowania ze strony Stowarzyszenia.
Radny Ryszard Kruk przychylił się do pomysłu Przewodniczącego Komisji.
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam przyjął do wiadomości akceptację 
powołania zespołu, z nadzieją, że na kolejnym posiedzeniu będzie mógł Komisji 
powiedzieć, co w tej sprawie zostało uczynione.

− odpowiedź Prezydent Miasta na wniosek o nadanie jednej z ulic w Słupsku imienia 
Jana Dydaka

(Ww pismo z dnia 5 października 2020 r., znak: GK-EGB-I.6625.1.2020 stanowi zal. Nr 7
do niniejszego protokołu.)

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku przyjęła do wiadomości 
ww. odpowiedź.

– opinia dot. wniosków o nadanie rondu u zbiegu ulic Legionów Polskich, Andrzeja
Zauchy  i  Marii  Zaborowskiej  nazwy:  „Im.  Działkowców”  –  wniosek  mieszkańców,
„Im. Gen. Tadeusza Rozwadowskiego” – wniosek radnych

(Pismo Prezydenta Miasta Słupska znak: GK-EGB-I.6625.5.2020 z 19 października 2020 r.
przekazujące ww. wnioski znajdują się w teczce BRM.0004.72.2020)
Głos w imieniu grupy radnych nt. poparcia dla wniosku grupy radnych zabrała radna 
Anna Mrowińska.
Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam przedstawił wniosek grupy mieszkańców.
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Następnie zaproponował zagłosować za każdą propozycją oddzielnie i zarekomendować 
tę, która uzyska więcej głosów „za”.
Głos w dyskusji zabrała Zastępca Prezydenta Miasta Marta Makuch. 

Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji w wyniku
głosowania większością głosów zaopiniowała pozytywnie wniosek radnych o nadanie 
ww. rondu nazwy „Im. Gen. Tadeusza Rozwadowskiego.
Wyniki głosowania
- w sprawie opinii o wniosku grupy radnych o nadanie rondu nazwy "Im. Gen. Tadeusza 
Rozwadowskiego"
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, 
Paweł Szewczyk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Piotr Skowroński

- w sprawie: opinii o wniosku mieszkańców o nadanie rondu nazwy "Im. Działkowców"
ZA: 0, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
PRZECIW (4)
Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Anna Mrowińska, Anna Rożek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Wojciech Lewenstam, Piotr Skowroński, Paweł Szewczyk

Przewodniczący Komisji Wojciech Lewenstam stwierdził, że porządek posiedzenia został
zrealizowany i zamknął posiedzenie
Na tym protokół zakończono
Protokół sporządziła insp. BRM Anna Lessnau

Przewodniczący Komisji

Wojciech Lewenstam
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